
借問站  友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什

麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借
問一下⋯⋯」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑

難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立

「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招

牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並

設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是

想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣

之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！。

 人生地不熟‧一問解千愁

Information Station–Truly Outstanding Friendly Service
“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are 
the specialty products of this region?” If you have any question during 
your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse 
me~”You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered 
via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has 
collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to 
establish  “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round“Information 
Station”sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel 
information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes 
that guide visitors  to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics”and“hospitability” to 
your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage 
visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the 
beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the 
“Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

New Information Stations–Enjoy friendly experiences

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

周邊地區旅遊諮詢服務

台灣好行  輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、

高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想

開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel
The“Taiwan Tourist Shuttle”is a bus service designed exclusively to 
help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost 
convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High 
Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist 
attractions, covering all of the island's main scenic destinations.  The Taiwan 
Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people 
who are without their own transportation and are not with a tour group. It not 
only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the 
new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.

台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠

遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀

巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽

解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小

旅行。 

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's 
Splendors
The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a 
variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island 
of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus 
offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top 
tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail 
station.Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy 
your sightseeing journey effortlessly and comfortably.24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

南投縣 i-center旅遊服務體系

向山遊客中心 南投縣魚池鄉水社村中山路599號 049-2341256

伊達邵遊客中心 南投縣魚池鄉日月村文化街127號 049-2850289

車埕遊客中心 049-2774981

埔里遊客中心 南投縣埔里鎮中山路四段191號 049-2916060

竹山遊客中心 南投縣竹山鎮竹山路58-9號 049-2657668

鹿谷遊客中心 南投縣鹿谷鄉中正路一段128號 049-2755322

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System

Xiangshan Visitor
Center

No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi 
Township, Shuishe Vil., Nantou County 049-2341256

ItaThao Visitor
Center

No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil.,
Yuchi Township,  Nantou County 049-2850289

Checheng 
Visitor Center

No.127 Minquan Lane, Checheng Vil.,
Shuili Township, Nantou County 049-2774981

Puli Visitor
Center

No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd., 
Puli Township, Nantou County

049-2916060

Jishan 
Visitor Center

No. 58-9, Zhushan Rd.,
Zhushan Township, Nantou County 049-2657668

Lugu Visitor
Center

No.128, Sec. 1, Zhongzheng Rd., 
Lugu Township, Nantou County 049-2755322

南投縣水里鄉車埕村民權巷127號

交通部觀光署
Tourism Administration, MOTC

南投縣政府接受交通部觀光署補助 廣告

台灣好行 • 台灣觀巴 

借問站  友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什

麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借
問一下⋯⋯」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑

難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立

「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招

牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並

設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是

想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣

之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！。

 人生地不熟‧一問解千愁

Information Station–Truly Outstanding Friendly Service
“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are 
the specialty products of this region?” If you have any question during 
your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse 
me~”You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered 
via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has 
collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to 
establish  “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round“Information 
Station”sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel 
information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes 
that guide visitors  to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics”and“hospitability” to 
your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage 
visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the 
beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the 
“Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

New Information Stations–Enjoy friendly experiences

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

借問站資訊 周邊地區旅遊諮詢服務

台灣好行  輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、

高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想

開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel
The“Taiwan Tourist Shuttle”is a bus service designed exclusively to 
help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost 
convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High 
Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist 
attractions, covering all of the island's main scenic destinations.  The Taiwan 
Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people 
who are without their own transportation and are not with a tour group. It not 
only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the 
new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.

台灣好行 • 台灣觀巴 

台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠

遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀

巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽

解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小

旅行。 

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's 
Splendors
The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a 
variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island 
of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus 
offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top 
tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail 
station.Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy 
your sightseeing journey effortlessly and comfortably.

林園咖啡

1999年921大地震，摧毀台灣許多地貌景觀，南投受創嚴
重，但國姓鄉與中寮村交界的九份二山，卻有一顆生命力

旺盛的咖啡樹矗立在光禿禿的山上，大自然的力量改變一

座山的原貌，卻也帶來了新的產業商機。「林園咖啡」的

創辦人有感於對這片土地的情感，在長豐村海拔約800公尺
的三支寮，栽種5公頃共7000株的咖啡樹，每年約可產出
3-5頓的咖啡豆，全程不使用除草劑，且因種植在檳榔樹下
擁有適當日照與遮蔽，擁有良好的品質保證，且出廠前都

經過南投國姓鄉公所認證，吸引許多咖啡迷遠道而來。

Linyuan Coffee
The Jiji earthquake, also known as the great earthquake of 
September 21, caused widespread death and destruction in Taiwan, 
particularly in Nantou. Regardless of the severe destruction, a 
coffee tree located at Jiufen Ershan happened to survive after the 
earthquake. Although the deadly disaster significantly damaged 
mountains, it also created new business opportunities. The founder 
of Linyuan Coffee grows 7000 coffee trees on a 5-hectare area in 
Changfeng Village, producing 3 to 5 tons of coffee beans annually. 
With plenty of sunlight, shades from areca palm trees, and no 
herbicide, these coffee trees produce high-quality coffee beans which 
attract a lot of coffee enthusiasts. 

桃竹苗i-center旅遊服務體系

獅頭山遊客中心 新竹縣峨眉鄉七星村六寮60-8號 03-5809296

南庄遊客中心 苗栗縣南庄鄉東村大同路43號 037-824570

Taoyuan, Hsinchu, Miaoli i-center Travel Service Network

Lion's Head 
Mountain Visitor 
Center

No.60-8, Liuliao, Emei Township, 
Hsinchu County 03-5809296

Nanzhuang
Visitor Center

No.43, Datong Rd. ,Nanzhuang 
Township, Miaoli County 037-824570

中彰投i-center旅遊服務體系

梨山遊客中心 臺中市和平區梨山里中正路95號 04-25981331

谷關遊客中心 臺中市和平區博愛里東關路一段102號 04-25951496

八卦山脈生態遊
客中心

彰化市卦山路13之7號 04-7289608

松柏嶺遊客中心 南投縣名間鄉名松路二段181號 049-2580525

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System

Lishang Visitor 
Center

No. 95,  Zhongzheng Rd., Lishan 
Village, Heping Township, 
Taichung City

04-25981331

Guguan Visitor 
Center

No. 102, Sec. 1, Dongguan Rd.,  Boai 
Village, Heping Township, 
Taichung City

04-25951496

Baguashan
Mountain Range 
Tourist Center

No. 13-7, Guashan Rd., 
Changhua City 04-7289608

Songboling
Visitor Center

No.181 , Minsong Rd., Sec. 2, 
Mingjian Township, Nantou County 049-2580525

南投縣政府接受交通部觀光局補助廣告



1  北港溪糯米石橋
南投縣國姓鄉國姓路糯米橋
049-272100
全天開放
Beigang River Nuomishih 
Bridge 

 Nuomi Bridge, Guoxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-272100
 24-hour

2  逸和園
 南投縣國姓鄉大旗村福旗巷
      59號

0923-394443
10:00-20:00
E-Hou Garden

 No. 59, Fuqi Ln., Daqi Village, 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 0923-394443
       10:00am-8:00pm
3  望屏橋

     南投縣國姓鄉旗洞巷53號
全天開放
Wangping Bridge 

 No. 53, Qidong Ln., Guoxing 
Township, Nantou County 

 24-hour
4  萬二哥小吃店 

南投縣國姓鄉中興路131號
049-2724009
07:00-02:30
Wan Er Ge Restaurant

 No. 131, Zhongxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2724009
 7:00am-2:30am

5  阿成小吃
南投縣國姓鄉中興路
239-241號
049-2724169
08:30-19:30(週日公休)
A-cheng Restaurant  

 No. 239-241, Zhongxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2724169
 8:30am-7:30pm (closed on 

Sunday)
6  老地方小吃部 

南投縣國姓鄉中興路5號
049-2720288
11:00-14:00、17:00-20:00
(週一公休)
Laodifang Restaurant

 No. 5, Zhongxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2720288
 11:00am-2:00pm, 5:00pm-

8:00pm (closed on Monday)

13  松興飲食部
南投縣國姓鄉福龜村福興巷
5號
049-2722098
11:00-15:00、17:00-20:00
Songxing Restaurant 

 No. 5, Fuxing Ln., Fugui 
Village, Guoxing Township, 
Nantou County 

 049-2722098
 11:00am-3:00pm, 5:00pm 

-8:00pm 
14  真巖寺

南投縣國姓鄉國姓路487-1號
049-272631
Zhenyan Temple

 No. 487-1, Guoxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-272631
     

17  國姓驛站
南 投 縣 國 姓 鄉 中 正 路 一 段
127號
049-2723011
09:00-17:00
Guoxing Station

 No. 127, Sec. 1, Zhongzheng 
Rd., Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2723011
 9:00am-5:00pm

18  龜仔頭有機草莓園
南投縣國姓鄉中正路一段
203號
0912-356688
07:00-18:00
Guizaitou Organic Strawberry 
Farm

 No. 203, Sec. 1, Zhongzheng 
Rd., Guoxing Township, Nantou 
County 

7  廣州東南美小吃
南投縣國姓鄉中興路324號
049-2721423
Guangzhou Dong Nan Mei 
Restaurant

 No. 324, Zhongxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County

 049-2721423
8  阿禧哥担仔麵小吃

南投縣國姓鄉石門村國姓路
319號
049-2721252
08:30-18:00(週一公休)
A-xi Ge Noodle 

 No. 319, Guoxing Rd., Shimen 
Village, Guoxing Township, 
Nantou County 

 049-2721252
 8:30am-6:00pm (closed on 

Monday)
9  鄭成功像

南投縣國姓鄉國姓路與中興路
交叉口
全天開放
Zheng Cheng-gong Statue

 at the intersection between 
Guoxing Rd. and Zhongxing 
Rd., Guoxing Township, Nantou 
County 

 24-hour
10  蕃紅花爐窯美食館 

南投縣國姓鄉國姓路462-16號
0955-534082
週五12:00-19:30
週六、週日
Saffron 

 No. 462-16, Guoxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 0955-534082
 12:00pm-7:30pm on Friday; 

10:00am-7:30pm on Saturday 
and Sunday

11  國姓山海關民宿 
南投縣國姓鄉竹坑巷100號
049-2722719
Shan Hai Guan B&B

 No. 100, Zhukeng Ln., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2722719
12  山莊味餐廳

南投縣國姓鄉國姓路476號
049-2722681
11:00-19:00(週二公休)
Shan Zhuang Wei Restaurant 

 No. 476, Guoxing Rd., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2722681
 11:00am-7:00pm (closed on 

Tuesday)

15  鐵帽咖啡
南投縣國姓鄉中正路二段
552之2號
049-2723458
11:00-18:00
TM Café 

 No. 552-2, Sec. 2,Zhongzheng 
Rd., Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2723458
 11:00am-6:00pm

16  冠軍牛奶蜜棗園
南 投 縣 國 姓 鄉 中 正 路 一 段
113-1號
0970-268488
Guanjun Milk Jujube Farm 

 No. 113-1, Sec. 1, 
Zhongzheng Rd., Guoxing 
Township, Nantou County 

 0970-268488
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 0912-356688
 7:00am-6:00pm 

19  猿緣園民宿 
南投縣國姓鄉昌榮巷55-28號
049-2450880
24小時營業
3-yuan B&B

 No. 55-28, Changrong Ln., 
Guoxing Township, Nantou 
County 

 049-2450880
 24-hour

林園咖啡

地址：南投縣國姓鄉國姓路433之8號

電話：049-2722016

營業時間：09:00-20:00

林園咖啡在國姓街上開了一間溫暖的店面，和煦的燈光、親切的

裝潢、靜謐的氛圍，都能讓人沉浸在咖啡的濃醇香。一杯好喝的

咖啡在採收完咖啡豆後，經過水洗、日曬、去穀、烘焙等多道手

續才能完成，為了給大家最好的咖啡，林園咖啡與國內外專家共

同研發出口味絕佳的台灣本土咖啡。國姓所產阿拉比卡咖啡生豆

帶著淡淡青草香，中淺烘焙後散發淡淡果香，深度烘焙後有焦糖

甜香味，無論哪一種烘焙方式，都值得您來品嚐。

Linyuan Coffee
Address: No. 433-8, Guoxing Rd., Guoxing Township, Nantou 
County
Telephone: 049-2722016
Business hours: 9:00am-8:00pm 

The warm lighting, homely decorations, and quiet atmosphere in 
Linyuan Coffee create a comfortable environment for people to 
immerse themselves in the aroma of coffee. Making a good cup 
of coffee takes a number of steps. Therefore, Linyuan Coffee 
tries their best to work with both domestic and foreign coffee 
experts in the hope of providing its customers with quality coffee. 
The Arabica coffee beans produced at an altitude of 800 meters 
has a slight scent of fresh grass. Its taste profiles are complex 
and distinctive, often including tones of fruits and sweetness 
after roasting. 

More information


